

August 12, 2026

12 أغسطس 2026

BANK DHOFAR SAOG - MSX Discussion Session on Bank's interim financial statements for the six months ended 30 June 2026.

بنك ظفار - جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية للبنك لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026

Bank Dhofar would like to inform the Shareholders, Investors and Analyst that MSX Discussion Session conducted on 11 August 2026 on the unaudited financial performance for the six months period ended 30 June 2026 followed by Q&A session.

يود بنك ظفار إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحليين بأنه تم عقد جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط بتاريخ 11 أغسطس 2026 حول الأداء المالي الغير المدقق للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026 و تليها جلسة أسئلة وأجوبة.

The video recording of the session is available on the Bank's website, Link given below:

تسجيل الفيديو للجلسة متاح على الموقع الإلكتروني للبنك، يرجى الاطلاع على الرابط الموضح أدناه:



[Link](#)

[الرابط](#)

For more information,

للمزيد من التفاصيل،

Please contact the Investor Relation Officer:

يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

Hilal Al Yarabi

الفاضل/ هلال اليعربي

Email: investorrelations@bankdhofar.com

البريد الإلكتروني: investorrelations@bankdhofar.com

Mobile: +968 99662273

الهاتف النقال: +968 99662273



Hilal Saif Al-Yarabi

Head - Business Finance & Investor Relations

هلال بن سيف اليعربي

رئيس تمويل الأعمال ومسؤول علاقات المستثمرين